
 
 
Verslag van de Algemene Ledenvergadering van 7 april 2025 
 
Opening  
Voorzitter Frans van Oorschot heet iedereen welkom. Er zijn 157 leden aanwezig. Na zijn welkomstwoordje waarin hij het 
programma van de avond presenteert vraagt hij een ogenblik stilte en wenst hij iedereen smakelijk eten. De maaltijd bestaat 
uit een soepje met stokbrood en kruidenboter en een goed gegarneerd slaatje en koffie/thee met appelgebak met slagroom. 
Het gebak is geschonken door Spectrum Schijndel. 
 
Het huishoudelijk gedeelte  
Om 19.15 uur opent de voorzitter de algemene ledenvergadering. Hij leest vervolgens de namen voor van alle ons ontvallen 
leden in de periode vanaf de vorige ledenvergadering op 25 maart 2024. Ter nagedachtenis vraagt hij om een moment van 
stilte in acht te nemen. Daarna heeft hij een aantal mededelingen. 

- KBO Centrum heeft op dit moment 763 leden, waarvan 38 gastleden. 32 leden zijn overleden, 34 zijn er verhuisd of om een 
andere reden geen lid meer. We hebben 48 nieuwe leden mogen verwelkomen.  

- Gijs Mettler is kbo-er van het jaar geworden. Hij ontvangt een bos bloemen en een jaar contributie. 
- Til van den Berg is op dit moment nog de enige cliëntondersteuner van de KBO-afdelingen in schijndel. 

Cliëntondersteuners zijn opgeleid om ondersteuning te bieden bij de zgn. keukentafelgesprekken. Zij zijn deskundig op dit 
gebied en discretie is gegarandeerd. Ondersteuning is gratis.  

- Daarnaast krijgen alle inwoners van Schijndel die in enig jaar 75 of 80 worden bezoek van een vrijwillige ouderenadviseur 
als men dat op prijs stelt. Op hun verjaardag ontvangen zij een felicitatiebrief van de gemeente, met daarin het 
telefoonnummer van Til van den Berg, om een afspraak te maken.  

- We hebben dit jaar nog vier KBO-diners tegoed. Met 60-80 deelnemers per keer is het KBO-diner goed bezocht. De 
coördinatie is overgenomen door Til van den Berg. Eugé van Uden heeft haar taken binnen het bestuur neergelegd.  

- Er zijn steeds meer mensen die de weg naar het Bûrthuis weten te vinden. Als er speciale activiteiten worden georganiseerd, 
is het zelfs druk.  

- Het kaarten in het Mgr.Bekkershuis loopt goed. Er zijn meestal tussen de 20 en 30 leden aanwezig. Ook leden van andere 
afdelingen en niet-leden zijn welkom. 

- De hele dagreis staat gepland op 18 juni naar de mijnen van Blegny. Daarna wordt een bezoek gebracht aan Valkenburg. Er 
wordt afgesloten met een diner bij de Kruidenlucht. De prijs voor leden is 80 euro. De halve dagreis op 14 augustus gaat naar 
de Schrobbeler in Tilburg. Afgesloten wordt met een diner bij de Kruidenlucht. Deze reis kost 60 euro. De excursie gaat naar 
Lande Family in Schijndel op 29 april. Deze was snel volgeboekt. Mogelijk kunnen we deze excursie later dit jaar herhalen. 
We zijn ook nog doende om een excursie naar de Abdij van Berne te organiseren. 

- Het biljarten, het fietsen en het wandelen worden goed bezocht.  
- We organiseren in 2025 weer vier middagen met een informatieve of culturele invulling. De eerste middag was op 10 maart 

met de Drei Dörfer Musikanten. Andere middagen moeten nog worden ingevuld. 
 
Ook dit jaar bedankt de voorzitter alle vrijwilligers van KBO Schijndel Centrum hartelijk voor hun inzet in het afgelopen jaar 
en hun bereidheid zich ook dit jaar weer voor onze leden in te zetten om alle activiteiten mogelijk te maken. Hij vraagt om 
hen een hartelijk applaus te geven. Zonder vrijwilligers zijn wij nergens.  
 
Het 75-jarig Jubileum 
Op 1 juli 1950 is KBO Schijndel Centrum opgericht door de toenmalige pastoor en de Zusters van Liefde. 
We bestaan derhalve dit jaar 75 jaar en zijn daarmee een van de oudste KBO’s in Brabant. We laten dit heuglijke feit niet 
zomaar voorbijgaan en willen dat met jullie vieren op 5 juli a.s. 
Een feestcommissie is druk bezig om een leuke middag te organiseren waarbij, naar wij hopen, zoveel mogelijk leden 
aanwezig zullen zijn. Alle leden krijgen daarvoor een persoonlijke uitnodiging in de bus. Er zal voor iedereen wel iets leuks te 
beleven zijn. Aan deelname zijn geen kosten verbonden. Noteer zaterdagmiddag 5 juli maar vast in de agenda. 
 
Verslag van de algemene ledenvergadering van 25 maart 2024 
Het verslag stond in de nieuwsbrief van mei 2024. Iedereen heeft er kennis van kunnen nemen. De secretaris pakt er enkele 
hoofdpunten uit waaronder de goedkeuring voor de nieuwe naam Senioren Schijndel Centrum. 
Desgevraagd zijn er geen op- of aanmerkingen zodat het verslag door de vergadering is goedgekeurd. 
 
Jaarverslag van 2024. 
Dit verslag stond in de nieuwsbrief van februari 2025 en daarnaast op de website. Ook over dit verslag zijn geen op- of 
aanmerkingen zodat ook dit verslag door de vergadering is goedgekeurd.  
 
 
 



Nieuwe Statuten 
Vorig jaar heeft de algemene vergadering de naamswijziging goedgekeurd. Om de nieuwe naam: Senioren Schijndel Centrum 
te kunnen gaan voeren is een statutenwijziging nodig. Ook de wet WBTR vereist dat we een artikel opnemen in de statuten 
over hoe te handelen bij gehele of gedeeltelijke ontstentenis van het bestuur. Daarnaast is opgenomen dat bestuursleden de 
eerste keer voor een periode van 3 jaar worden gekozen en daarna onbeperkt telkens voor 3 jaar kunnen worden herbenoemd. 
In de oude statuten was dit maximaal 2 keer. De statuten zijn opgesteld aan de hand van modelstatuten opgesteld door juristen 
van Senioren Netwerk Brabant en Zeeland. Na onze aanpassingen heeft Senioren Netwerk Brabant en Zeeland onze statuten 
formeel goedgekeurd. Deze exercitie hebben we gezamenlijk met de andere afdelingen in Schijndel gedaan. De nieuwe 
statuten staan op de website. In de nieuwsbrief van februari 2025 hebben wij onze leden daarop gewezen. Daarbij is ook 
vermeld dat iedereen die dat wenste een geprint exemplaar kon opvragen bij de secretaris. Hiervan is geen gebruik gemaakt. 
Om de statuten goed te keuren moet tweederde van de aanwezige leden vóór stemmen. Die meerderheid wordt ruimschoots 
gehaald omdat geen van de aanwezigen de hand opsteekt als er gevraagd wordt wie tegen de invoering van deze statuten is. 
De nieuwe statuten zijn hiermede aangenomen. 
 
Het Huishoudelijk Reglement 
Deze is aangepast aan de statuten. Onder andere zijn de verwijzingen naar de artikelen aangepast. Daarnaast zijn alle namen 
van vrijwilligers en bestuursleden eruit gehaald. Dit voorkomt dat er steeds aanpassingen nodig zijn bij wisseling van 
personen. Ten slotte is veel overbodige tekst verwijderd, hetgeen de leesbaarheid ten goede komt. Het oude huishoudelijk 
reglement was meer een activiteitenprogramma. Inhoudelijk is het huishoudelijk reglement nauwelijks gewijzigd. Het nieuwe 
huishoudelijk reglement hebben wij met u gedeeld op de website. In de nieuwsbrief van maart 2025 hebben wij dat onze 
leden laten weten. Daarbij is ook weer vermeld dat iedereen die daaraan behoefte had een geprint exemplaar kon opvragen bij 
de secretaris. Ook hiervan heeft niemand gebruik gemaakt. De secretaris vraagt om door handopsteking te laten weten als 
men tegen invoering van het nieuwe huishoudelijk reglement is. Geen van de aanwezigen deed dat dus is het huishoudelijk 
reglement aangenomen. 
 
Financieel Verslag 2024. 
De voorzitter bedankt de secretaris voor zijn verslaglegging en het vele werk dat hij heeft verricht aan de statutenwijziging. 
Vervolgens gaat hij over tot behandeling van het financieel verslag van 2024. De voornaamste posten worden doorgenomen. 
De inkomsten waren in totaal € 11.991,00. De grootste inkomstenpost was de contributie die, na afdracht aan KBO-Brabant,  
€ 7.896,00 bedroeg. De subsidie van de Gemeente was € 1.616,00 en RaboClubSupport bracht € 445,00 op. De uitgaven 
waren in totaal € 13.859,00, waardoor we € 1.868,00 zijn ingeteerd. De grootste kostenposten waren voor de algemene 
ledenvergadering € 2.024,00, de Kerstviering € 2.651,00, de attenties o.a. met Kerst € 2.315,00, de vrijwilligersmiddag 
 € 1.181,00 de nieuwsbrieven € 2.425,00, en een paar kleinere posten. 
Wij zijn een financieel gezonde vereniging. Dit jaar zullen we wel flink inboeten op ons banksaldo vanwege de op handen 
zijnde viering van het 75-jarig bestaan. 

 
Verslag van de kascontrolecommissie  
De kascontrolecommissie bestaande uit Eric de Goeij en Peter Goossens hebben de kas in orde bevonden en verlenen de 
penningmeester decharge. Peter Goossens is aftredend en wordt opgevolgd door Gijs Mettler. De voorzitter bedankt de 
kascontrolecommissie alsmede de penningmeester Annie Smits voor de goede vastlegging en het vele werk.  
 
Bestuursverkiezing 
Aftredend en herkiesbaar zijn Frans van Oorschot en Eugé van Uden. Er zijn geen tegenkandidaten. Frans geeft aan dat hij 
voorzitter zal blijven tot er een opvolger is gevonden. Eugé heeft aangegeven niet meer beschikbaar te zijn voor een 
bestuursfunctie. In haar plaats zal Ad van der Put worden benoemd als nieuw bestuurslid. Hij zal per 1 juli toetreden tot het 
bestuur. Om Annie Smits te ontlasten zal hij de functie van penningmeester overnemen. Til van den Berg neemt de taken van 
Eugé over. Frans maakt tevens van de gelegenheid gebruik om zijn medebestuursleden voor hun inzet en prettige 
samenwerking te bedanken. 

 
Rondvraag 
Vanuit de vergadering wordt opgemerkt dat de kerstvieringen bij de Schijndelse afdelingen vaak tegelijkertijd worden 
gehouden. Hierdoor kunnen gastleden dan niet deelnemen bij de kerstviering van de afdeling waar ze gastlid zijn. 
Frans zegt toe dit in de clustervergadering af te stemmen.  

 
Optreden van Michiel Malschaert 
Na een korte pauze werd de avond vervolgd met het optreden van Michiel Malschaert. Het eerste gedeelte is een soort van 
huiskamerconcert met mooie songs, waarbij hij zichzelf op gitaar begeleidt. In het tweede gedeelte gaat hij helemaal los en 
zet binnen no time de zaal op stelten, zoals wij al twee keer eerder van hem gezien hebben.   
 
Sluiting 
Om half 11 bedankt de voorzitter Michiel voor zijn schitterende optreden. De zaalklaarmakers, de serveersters, maakster van 
de bloemstukjes en de mensen van Spectrum Schijndel krijgen ook een applaus. Vervolgens bedankt hij de aanwezigen voor 
hun komst. 
 
april 2025 
Ton Sleenhoff, Secretaris Senioren Schijndel Centrum 


